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EIXOS ESRATÈGICS CAMBRA SABADELL 

2023-2027 

Aprovats pel Ple, es resumeixen en 4 línies d’actuació: 

 

➢ Infraestructures, territori i mobilitat 

➢ Formació, talent, innovació i transformació tecnològica 

➢ Competitivitat empresarial i transició ecològica 

➢ La Cambra i el rol institucional 
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1. COMISSIONS CONSULTIVES  
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La Cambra de Comerç de Sabadell ha constituït per l´actual legislatura les 

següents comissions consultives: 

Comissió de Comerç Interior i Turisme 

Comissió de Promoció Econòmica i empresa, talent, innovació i 

transferència tecnològica 

Comissió d´Internacionalització 

Comissió de Transició Ecològica 

Comissió d’ Urbanisme, Infraestructures i Transport 

 

L’any 2024 s’han organitzat:  17 comissions 

360 assistents 
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Comissió de Comerç Interior i turisme  

 

Tracta els temes de distribució comercial, majorista i minorista, amb els 

objectius fonamentals de recollir la problemàtica de cada sector i 

d'ajudar a trobar les solucions més adequades per promocionar el 

comerç i els serveis en general, assessorar l'empresari comercial en els 

temes que l'afecten i procurar-li les eines necessàries per al seu 

reciclatge mitjançant conferències, cursos, visites.  

Objectius: 

Ser el referent en el debat d’iniciatives i propostes pel desenvolupament 

del comerç local de la demarcació essent la Cambra l’interlocutor per a 

les empreses i l’Administració. 

Fomentar la competitivitat i la digitalització del comerç. 

Teixir col·laboracions amb entitats i associacions locals. 

Recollir inquietuds i necessitats sobre potencials serveis. 

 

Durant l´any 2024 la comissió es va reunir 3 cops. 
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Comissió d´Urbanisme, Infraestructures i Transport 

 

Tracta tots aquells temes relacionats amb l'ordenació urbanística, la 

planificació territorial i l'ordenació de les infraestructures, les qüestions 

relacionades amb el transport (tant de viatgers com de mercaderies) i 

les vies de comunicació. 

 

Objectius: 

Posicionament de la Cambra en el desenvolupament d’infraestructures 

clau per a la demarcació. 

Convertir la Cambra en un referent a la demarcació per a les empreses 

i administracions en les matèries pròpies de la comissió. 

Generar debat sobre aspectes clau de la comissió i les afectacions al 

teixit empresarial. 

Recollir inquietuds i necessitats sobre potencials serveis. 

 

Durant l´any 2024 la comissió es va reunir  2 cops.   
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Comissió d´Internacionalització 

 

Tracta tots els temes de comerç exterior, especialment pel que fa al 

foment i ajuda a la internacionalització, acords comercials, tràmits 

duaners, aranzels, accions de promoció a l'exterior (missions 

comercials, fires, exposicions de catàlegs, etc.), formació en comerç 

exterior, assistència tècnica, contactes amb oficines comercials, 

cambres de comerç i organismes internacionals. 

Objectius: 

Ser el referent en el debat d’iniciatives i propostes que impulsin el 

desenvolupament de la internacionalització de les empreses de la 

demarcació. 

Fomentar l’increment del nombre d’empreses internacionalitzades, així 

com la diversificació i la consolidació en els mercats exteriors. 

Fomentar la relació formació-empresa. Captació de talent.  

Fomentar les relacions internacionals amb entitats i xarxes de negocis, 

com també amb els altres agents d’internacionalització. 

Recollir inquietuds i necessitats sobre potencials serveis internacionals. 

 

Durant l´any 2024 la comissió es va reunir 2 cops  
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Comissió de Transició Ecològica 

 

S'encarrega de totes les qüestions relacionades amb el camp del medi 

ambient, l'energia i l'aigua i la seva relació amb l'activitat empresarial. 

Especialment posa el focus en temes que tenen a veure amb l'economia 

circular, el futur de determinades fonts energètiques, l'autoproducció i 

el consum compartit d'energia, així com els peatges de distribució de 

gas natural. 

Objectius: 

Fomentar el desenvolupament de la sostenibilitat a les empreses 

mitjançant la creació d’eines i oportunitats. 

Ser una eina útil de sensibilització de les empreses en aspectes 

d’eficiència i sostenibilitat mitjançant el debat. 

Convertir la Cambra en un referent a la demarcació per a les empreses 

i administracions en les matèries pròpies de la comissió. 

Recollir inquietuds i necessitats sobre potencials serveis. 

 

Durant l´any 2024 la comissió es va reunir 5 cops.   
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Comissió de Promoció Econòmica i Empresa, Talent, Innovació i 

Transferència Tecnològica 

 

S'encarrega de totes les qüestions relacionades amb el camp de la 

indústria i els serveis, especialment amb el desenvolupament econòmic, 

el finançament, la integració i la localització industrial i les necessitats i 

els problemes de les empreses. Així mateix s'ocupa de les qüestions 

relacionades amb la propietat industrial, el disseny, la qualitat, i la 

fiscalitat. S'ocupa també de la promoció industrial de l'àrea, de la 

promoció de l'empresa i de l’empresari i facilita contactes estatals 

d'interès. 

Objectius: 

Ser el referent en el debat d’aspectes relatius a les empreses de la 

demarcació. 

Fomentar la relació amb les universitats (UAB, ESCI, UPC...) i escoles 

de negocis. 

Fomentar la participació de la Cambra en les administracions públiques 

i entitats com a representant dels interessos generals, tal i com li 

atribueix la llei. 

Convertir la Cambra en un referent a la demarcació per a les empreses 

i administracions en les matèries pròpies de la comissió. 

Recollir inquietuds i necessitats sobre potencials serveis. 

 

Durant l´any 2024 la comissió es va reunir 5 cops.  
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2. ENTITATS PARTICIPADES 
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La Cambra hi té representació directa o indirecta, ja sigui dins l’àmbit de les 

Cambres de comerç o bé, en entitats o òrgans aliens a les Cambres, de la 

pròpia demarcació, o bé d’abast més general. També participa a les reunions 

de plataformes, taules de treball, etc que sense tenir personalitat jurídica 

tractin temes rellevants pel nostre territori. Els representants de la Cambra 

traslladen els posicionaments dels òrgans de govern en els temes relacionats 

amb l’entitat representada i donen a conèixer els temes tractats a les entitats 

participades per elaborar-ne posicionaments camerals si pertoca.  

La Cambra de Sabadell participa a diferents òrgans d’un total de 52 entitats. 

 

La representació de la Cambra es fa efectiva a través de l’agenda 

institucional de la que en destaca, a banda de les reunions convocades per 

les Entitats Participades, i complementàriament: 
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10/01/2024.- Reunió amb Ignasi Giménez (alcalde de Castellar del 

Vallès) per traçar estratègia i compartir opinions sobre la Ronda Nord. 

12/01/2024.- Reunió amb Carlos Gallardo, director Aeroport de 

Sabadell. 

7/02/2024.- Assemblea General de Cámaras de Comercio a Cámara de 

España 

8/02/2024.- Recepció festa Nacional de Japó 

8/02/2024.- 3a edició CambrAccelera a Cambra de Sabadell 

14/02/2024.- Fòrum Club d’Empreses: Perspectives econòmiques 2024 

amb Josep Oliu (President del Banc de Sabadell) 

15/02/2024.- Acte constitució Consell d’empreses del Consorci 

Corporació Sanitària Parc Taulí  

15/02/2024.- Inauguració tram B-40 Olesa Montserrat-Viladevacalls  

24/02/2024.- Trobada amb Sr. Salvador Illa i Sr. Jordi Hereu a Fira 

Sabadell 

28/02/2024. Stand de la Cámara de España al Mobile World Congress 

6/03/2024.- Sessió de debat sobre l’avantprojecte de llei de participació 

ciutadana  

03/05/2024.- Acte amb la Consellera d’Economia i Hisenda, Hrble. Sra. 

Natàlia Mas 

28/05/2024.- Jornades sectorials Ajuntament de Sabadell amb la 2a 

sessió “Infraestructures: Túnel d’Horta, Ronda Nord, Accessos, entrades 

i sortides”. 

23/07/2024.- Signatura conveni amb Gremi de carnissers-Talent Jove-

PICE  

26/09/2024.- El Hub B-30 i l’ecosistema de coneixement del territori de 

la B30  

24/10/2024.- PREMIS CAMBRA DE SABADELL 2024 

7/11/2024.- 1a Fira de l’ocupació Talent 45+ 

5/12/2024.- Sessió informativa projecte Ronda Nord  a l’Ajuntament de 

Sabadell 

 

I l’assistència a actes institucionals organitzats per diferents entitats i 

associacions. 



 
 

14 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. POSICIONAMENTS I REIVINDICACIONS 
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A través del debat generat a les comissions consultives de la Cambra, amb 

l’aprovació dels seus òrgans de govern, i en línia amb les opinions de diferents 
entitats participades del territori, es generen posicionaments i reivindicacions 
sobre temes d’especial rellevància. Sempre d’acord amb els eixos estratègics 

de la Cambra, aprovats pel seu Ple. 

 

L’any 2024 la Cambra ha elaborat 4 posicionaments i reivindicacions. 

 

Posicionament sobre la gestió de la sequera a Catalunya 

La Cambra de Comerç reivindica accelerar les inversions en 

infraestructures per la gestió de la manca d’aigua i flexibilitzar les 

mesures de contenció en el teixit econòmic 

 

Amb data 06/03/2024 es celebra la comissió sota el tema: “Els plans de 

sequera i l’emergència climàtica per manca d’aigua. Les afectacions per les 

empreses”.  

La Cambra de Comerç de Sabadell a través de la seva Comissió de Transició 

Ecològica, manifesta:  

Amb l’entrada dels 202 municipis que formen part del sistema Ter-Llobregat a 

l’escenari d’emergència per sequera el proppassat 1 de febrer ja són 239 

municipis a Catalunya els que es troben en aquesta situació que afecta a uns 

6 milions de persones.  

Dels 12 municipis de la nostra demarcació, Polinyà i Sant Quirze superen la 

dotació límit establerta per l'ACA: 200 l/persona/dia. Esment especial pel 

municipi de Palau-solità i Plegamans, on la indústria té un pes molt important 

i s’ha sol·licitat a l'ACA augmentar la seva dotació, fins els 226 

litres/habitant/dia. Així doncs, Palau compleix amb els límits establerts per 

l'ACA. Seguiment consum global d’aigua per a abastament de població1. 

Resum de dotacions mensuals municipals calculades a partir de les dades 

informades per les entitats  
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Font: ACA  

D’altra banda, és evident que, a hores d’ara, i després de molts anys amb 

baixa inversió en la infraestructura hídrica del país, l’únic pla de l’Administració 

per solucionar l’emergència per sequera actual és traslladar als usuaris finals 

la total responsabilitat de la situació demanant que potenciïn l’estalvi d’aigua. 

Així, ara mateix, la solució sembla ser que passa perquè els municipis no 

superin els 200 litres persona i dia, la supressió del reg agrícola en un 80%, la 

reducció de l’ús de l’aigua per a usos ramaders en un 50% i la reducció del 

25% dels consums d’aigua dels usuaris industrials. Sense oblidar les 

limitacions/prohibicions addicionals a l’ús de l’aigua en instal·lacions 

esportives, públiques/privades i en espais lúdics.  

Aquesta és la situació després de 10 anys sense cap mena d’inversió en obres 

hidràuliques. Qui es farà responsable doncs de la manca d’aigua? Els usuaris 

finals o bé l’Administració, que no ha invertit en obres d’estalvi, en reparació i 

prevenció de fuites i aprovisionament de recursos hídrics?  

Les solucions que planteja l’Administració es mostren, a hores d’ara, 

insuficients:  

• Es parla de dessalinització quan només es disposa d’una capacitat de 

producció de 80 hm3/any, enfront dels 680 hm3/any necessaris per satisfer la 

demanda actual. Des de l’any 2009, quan es posà en servei la dessalinitzadora 

del Llobregat, no s’ha produït cap altre avenç en dessalinització.  

• Es parla d’aigua regenerada quan la mateixa ACA informa que es disposa a 

Catalunya de 24 Estacions de Regeneració d’Aigua (ERA) -anualment, les 548 

depuradores de Catalunya depuren 700 hm3, dels quals se’n regeneren 70 

hm3-. Però, a més, que disposin d’aigua per a ús Municipal o Industrial tan 

sols 8 d’elles i amb una producció de disseny que no arriba als 42.000 m3/dia 

(uns 15 hm3/any), dels quals 30.000 m3/dia corresponen a la Depuradora de 

Vila-seca/Salou que abasteix l’Associació d’Empreses Químiques de Tarragona 

(AEQT). La segueixen l’ERA de Lloret de Mar amb quasi 5.000 m3/dia i la de 

Riu-Sec de Sabadell amb 4.000 m3/dia. L’última inversió destacable en aquest 

sentit és precisament l’ERA de Vila-seca/Salou de l’any 2013.  
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L’aigua regenerada és una alternativa real a dia d’avui; forma part de la solució 

en els plans d’emergència malgrat la seva baixa disponibilitat i amb les 

dificultats de la seva distribució en la mínima xarxa instal·lada d’aquest recurs 

la qual és urgent ampliar per poder arribar a més potencials consumidors. A 

Riu-Sec de Sabadell, dels 4.000 m3/dia de disseny tan sols s’han aprofitat una 

mica més de 50.000 m3 en tot l’any 2023. Es requereix també la col·laboració 

dels Ajuntaments i una visió supramunicipal per aprofitar tota la potencialitat 

d’aquest recurs.  

• Es parla de grans inversions, de les quals no en veurem els resultats fins 

d’aquí a uns anys, quan l’emergència ja està aquí. No hi ha solucions a la vista 

i les poques que podrien tenir efectes immediats, com la portada d’aigua en 

vaixells, sembla que segueixen sense tenir llum verda.  

 

• Un altre capítol a part el mereix la connexió del sistema Ter-Llobregat al 

sistema del Consorci d’Aigua de Tarragona per poder reforçar ambdós sistemes 

i poder transvasar aigua entre ells quan es requereixi per part d’algun d’ells. 

Una solució tan racional que és il·lògic que encara avui ens trobem debatent-

la. Ens sumem a la posició publicada pels Col.legis d’enginyers de Camins, 

Agrònoms, Industrials i Economistes de Catalunya.  

 

El panorama és, per tant, del tot preocupant. Davant l’absència de solucions 

per part de l’Administració, tot depèn de l’esforç dels usuaris els quals es 

troben sense ajudes per poder fer front a les mesures que cal prendre d’avui 

per demà per reduir els consums als requeriments establerts, com si qualsevol 

indústria pogués reduir un 25% el seu consum d’aigua per art de màgia.  

Què ha previst l’Administració per a aquelles empreses i comerços que hagin 

de reduir la seva activitat normal per reduir el seu consum d’aigua un 25%? 

Preveu compensar les pèrdues a les quals s’enfronten i la caiguda de l’activitat 

econòmica?  

En paral·lel, i tenint en compte la cronificació de l'estrès hídric que estem 

patint, té prevista l’Administració subvencions d’urgència perquè les indústries 

puguin  

per exemple encarregar plans directors que analitzin la possible substitució de 

l’aigua potable del procés industrial per aigua regenerada? Té previst construir 

ERAs en els polígons industrials que han de permetre l’accés a la regenerada 

en les indústries ubicades en polígons industrials i comercials?  

És a dir, més enllà de castigar i impactar amb les seves decisions a l’activitat 

industrial, està facilitant recursos perquè el sector pugui cometre els 

requeriments que se li demana, sense haver de tancar empreses i acomiadant 
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treballadors i treballadores per no poder fer front als costos estructurals per la 

baixada d’ingressos derivada del descens de producció?  

Una reducció abrupta del 25% en el consum d’aigua podria tenir conseqüències 

molt negatives per a l’economia local, afectant directament a la competitivitat 

de les empreses catalanes davant d’altres regions on les restriccions són 

inexistents o no són tan severes. La indústria és un pilar fonamental per a 

l'economia de Catalunya, generant ocupació i contribuint al desenvolupament 

regional. Una reducció significativa en el consum d'aigua afectarà la producció 

i la viabilitat de les empreses, impactant directament en la qualitat de vida dels 

ciutadans.  

Per acabar volem proposar un enfocament més col·laboratiu entre l'Agència 

Catalana de l'Aigua, la indústria i altres actors rellevants. Les Taules de l’Aigua 

que s’han creat, són un espai de treball que funciona com a òrgan consultiu. 

Proposem que la Cambra de Comerç, com a entitat de dret públic que té com 

a funció vetllar per l’interès general, sigui un dels interlocutors rellevants per 

trobar solucions equitatives i sostenibles que permetin reduir l'impacte 

ambiental sense posar en perill l'estabilitat econòmica de la regió.  

IDEES FORÇA:  

- La Cambra de Comerç de Sabadell denuncia la manca d’atenció i priorització 

de l’Administració en els darrers 10 anys, quant a inversions en 

infraestructures hidràuliques i reivindica l’aplicació de solucions urgents.  

- La Cambra de Comerç de Sabadell insta a l’Administració a facilitar la 

implantació de mesures de competència municipal i minimitzar l’impacte en la 

indústria.  

- La Cambra de Comerç de Sabadell reclama el seu rol com a interlocutor amb 

l’administració per la gestió de la sequera. 

 

Reivindicació sobre la nova llei de retirada de l’amiant 

La Cambra de Comerç reivindica l’aprovació d’una llei que reguli la 

gestió i retirada de l’amiant, sense perjudicar la competitivitat 

empresarial.  

 

Amb data 20/03/2024 es celebra la comissió sota el tema: “Nova llei per la 

gestió i la retirada de l’amiant”.  

La Cambra de Comerç de Sabadell a través de la seva Comissió d’Urbanisme, 

infraestructures i transport, manifesta:  
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Actualment Catalunya té el gran repte de retirar 4 milions de tones d’amiant i 

des del 2006 la UE ha regulat aquest assumpte. Tenim a Catalunya un “Pla 

Nacional per a l’erradicació de l’amiant a Catalunya 2023-2032” que emplaça 

a la Generalitat a regular amb la publicació d’una llei i un Reglament. 

Actualment s’estava tramitant un Avantprojecte de llei per la gestió i retirada 

de l’amiant de Catalunya que encara no ha estat aprovat pel Govern. Govern 

que tenim en funcions des de la convocatòria d’eleccions el passat 18 de març.  

Aquest Avantprojecte de llei establia 2 fites: l’any 2028, en el que tots els 

edificis públics han d’estar lliures d’amiant. I l’any 2032, en el que la resta 

d’edificis, empreses i construccions, han d’estar lliures d’amiant. A data d’avui, 

aquestes fites no semblen assumibles.  

D’altra banda, l’avantprojecte de llei establia unes obligacions per les empreses 

que es resumeixen en 2 blocs: inscriure’s en un Registre d’empreses amb 

amiant- per la seva posterior retirada i substitució- i retirar els materials 

mitjançant empreses i entitats autoritzades per la Generalitat. La forma en la 

que s’han de portar a terme aquestes obligacions, es regularà en un Reglament 

que cal aprovar un cop entri en vigor la llei- actualment sense data previsible.  

Les empreses i propietaris que han de retirar amiant de les seves cobertes o 

estructures, conscients d’aquesta obligació, no tenen a data d’avui un marc 

regulador ni disposen d’ajuts econòmics que fomentin aquesta transició. Ajuts 

que han de cobrir les despeses de retirada dels AMC i la substitució d’aquests. 

En alguns casos, aquesta obligació es dona en naus industrials sense cap 

activitat, que pateixen un deteriorament per manca de manteniment (i per 

tant, no obtindran cap llicència d’activitat), i que configuren un barraquisme 

industrial en alguns dels nostres polígons, en franca expansió. La Cambra de 

comerç proposa a l’Administració que posi en marxa un Pla RENOVE de sostre 

industrial, que contribuiria a la retirada de l’amiant, en primer terme, i al 

disseny d’espais industrials més adients a la demanda i accessibles per les 

activitats econòmiques, en un context actual de manca de sòl. La transició cap 

a models de naus industrials sostenibles, passa també per 

l’enderroc/remodelació integral d’alguns immobles que tenen una estructura 

de pilars i sostre metàl·lics que fa molt costosa l’adequació a les normatives 

contra incendis, i no són prou resistents per suportar les càrregues d’eventuals 

instal·lacions de plaques fotovoltaiques.  

Les línies d’ajuts publicades per l’Agència de Residus de Catalunya es troben 

actualment exhaurides o no disponibles, i per tant, han de ser les pròpies 

empreses les que financin aquesta substitució de materials, amb la conseqüent 

pèrdua de competitivitat de les empreses catalanes davant d’altres regions on 

la retirada de l’amiant ja es va produir fa anys, amb el suport de l’Administració 

competent en cada cas.  

La situació és, per tant, del tot preocupant. Davant l’absència d’actuacions i 

ajuts per part de l’Administració, tot depèn de l’esforç dels usuaris els quals es 
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troben sense el suport de la Generalitat per poder fer front a les mesures que 

cal prendre en un horitzó de 8 anys.  

Per acabar volem proposar un enfocament més col·laboratiu entre la 

Generalitat i les Cambres de Comerç. Proposem que la Cambra de Comerç, 

com a entitat de dret públic que té com a finalitat la representació, la promoció 

i la defensa dels interessos generals del comerç, la indústria i la navegació, 

sigui un dels interlocutors rellevants per trobar solucions equitatives i 

sostenibles que permetin reduir l'impacte ambiental i contra la salut pública, 

sense posar en perill l'estabilitat econòmica de la regió.  

IDEES FORÇA:  

- La Generalitat està trigant en donar compliment a un Reglament europeu i 

aquest retard normatiu està perjudicant a les empreses per manca de 

directrius clares sobre com procedir.  

- Cal fer-ho ràpid i bé, mitjançant línies d’ajuts a empreses que fomentin 

aquesta transició dins els terminis fixats i acabi amb el barraquisme industrial.  

- La Cambra de Comerç de Sabadell reclama el seu rol com a interlocutor amb 

l’administració per la gestió de la retirada de l’amiant en defensa de l’interès 

general del comerç, la indústria els serveis i el territori. 

 

Reivindicació de les principals infraestructures al territori 

Les 10 prioritats en infraestructures, per la Cambra de Comerç de Sabadell 

(legislatura 2023-2027) es classifiquen en funció de la seva necessitat i, molt 

especialment, en funció de l’impacte que tindrien a la demarcació, tot afavorint 

el transport de mercaderies, el transport de viatgers i per tant, la 

competitivitat de les nostres empreses. 

 

1* B40 (tram Trs-Sbd-Castellar) i Ronda Nord de Sabadell 

La Cambra defensa l’execució d’aquesta infraestructura en el seu tram des de 

Terrassa fins a Castellar i posteriorment, fins a Granollers, des de 2 

perspectives: la descongestió del trànsit de pas per la ciutat de Sabadell, i la 

sortida directa de la població de Castellar. 

 

2* Túnel d’Horta 

La Cambra de Sabadell i el CGCC defensen la priorització d’aquest túnel per 

poder donar resposta a la suposada futura demanda i “saturació” de l’actual 
infraestructura, i que quantifiquen des de la Conselleria de Territori, arribarà 
als 150 milions de desplaçaments anuals, 2,5 vegades els actuals. 
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3* Terminal ferroviària de La Llagosta i el Corredor Mediterrani 

La Cambra considera el desenvolupament d’aquesta plataforma intermodal, 

crucial pel desenvolupament de les empreses exportadores del territori. 

Aquesta terminal serà un nodus logístic estratègic pel nord de Barcelona, 

dotant-se d’instal·lacions ferroviàries adaptades als estàndards europeus pel 

tractament de trens de 740m de tràfic intermodal. 

 

4*Ampliació aeroport de Barcelona 

5* Ronda Est de Sabadell 

6* Millores C58 i C58c (enllaç amb la Ronda Oest) i accessos de l’AP7 

7* Ronda Sud – Via interpolar 

8* Nou accés Portal sud 

9* Nou accés i millores B-140 

10* Orbital ferroviària 

11* Nova estació de rodalies de Can Llong 

 

Proposta sobre deduccions per reinversió a l’Impost de Societats 

La Cambra de Sabadell va elaborar una proposta a la Dirección General de 

Estrategia Industrial y Pyme del Ministeri d’Indústria i Turisme, consistent en 

afavorir l'augment de la inversió empresarial millorant la política fiscal, en lloc 

d'apostar únicament per la línia de les subvencions que suposen un elevat cost 

de tramitació per a les empreses. 

  

Tenint en compte que la indústria és especialment intensiva en inversió caldria 

bonificar, en seu de l'impost de societats i mitjançant deducció sobre la quota 

tributària, la reinversió de beneficis en actius productius i tecnològics. 
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4. FITES LEGISLATIVES 
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La Cambra ha presentat al·legacions sobre diferents iniciatives legislatives que 

poden tenir un impacte en el territori, o bé en l’activitat econòmica.  
 
Així mateix, la Cambra, reivindicant la seva funció de representativitat, vetlla 

per a formar part dels òrgans de composició plural de les diferents 
administracions públiques i ha presentat al.legacions també en aquest sentit.  

 
 
DESTAQUEM 

 
➢ Llei Orgànica 1/2025 d’Eficiència de l’Administració de Justícia 

➢ Reglaments participació en òrgans de representació plural 
➢ Ordenances fiscals municipals 
➢ Taula Patrimoni de Sabadell 

➢ Reglaments implantació ZBE 
➢ Plans de modificacions urbanístiques amb afectació a l’activitat 

econòmica 
➢ Llei del comerç 

➢ Llei de retirada de l’amiant 
 
Entre d’altres. 

 

 
 

 
 

 
 


